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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor indulhat meg a körmendi Batthyány-
Strattmann-kastély felújítása?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A körmendi Batthyány-Strattmann-kastély felújításával kapcsolatban az elmúlt évek során érdemi
lépések történtek, de a kastély további fejlesztése immáron halaszthatatlanná vált. Ezért is fogadtam
nagy  várakozással  a  kormány  korábbi  döntését,  miszerint  elindulhat  és  2020  márciusára
befejeződhet az impozáns, ámde állagában több helyen jelentősen leromlott kastély turisztikai célú
felújítása.  Bebes  István  (Fidesz-KDNP),  a  város  polgármestere  az  önkormányzati  választásokat
megelőzően  is  azzal  kampányolt,  hogy  a  kormánynak  hála  folytatódhat  a  Batthyány-kastély
felújítása és fejlesztése.

Egy korábbi írásbeli kérdésre a kormány részéről Orbán Balázs válaszolt – eszerint a körmendi
Batthyány-Strattmann-kastély  jelenleg  a  Nemzeti  Kastélyprogram  része  és  ennek  keretében
megújulnak a  földszint  és a  Sala  Terrena terei,  továbbá a  díszlépcsőház,  a belső várudvar  és a
kápolna is.

Orbán Balázs azt is jelezte, hogy a tervek szerint a kormány 1,5 milliárd forintot fordít a körmendi
kastély fejlesztésére, melynek célja, hogy Vas megyében is a lehető legtöbb műemléket és kastélyt
mentsék meg az utókor számára.

A fentiekkel  szemben azonban a Magyar  Közlöny december  23-án megjelent  215.  számában a
1781/2019. (XII. 23.) Korm. határozat 1.) pontja szerint a kormány elállt a 1,5 milliárd forintos
támogatást  biztosító  GINOP-7.1.1-15-2016-00025 azonosító  számú projekttől,  mely a  körmendi
Batthyány-Strattmann-kastély  turisztikai  célú  fejlesztését  biztosította  volna.  Ugyanezen
kormányhatározat  4.)  pontja  szerint  viszont  az  állagmegóvó  munkálatokra  forrást  biztosít  a



kormány.

A fenti információk ismeretében az alábbi kérdéssel fordulok Miniszter Úr felé:

Tisztelt Miniszter Úr!

- Mi indokolta, hogy a kormány elálljon a GINOP-7.1.1-15-2016-00025 azonosító számú
projekttől, melynek támogatása a körmendi Batthyány-Strattmann-kastély turisztikai célú
fejlesztését biztosította volna?

- Miért  döntött  úgy a kormány,  hogy a kastély turisztikai  fejlesztése helyett  mindössze
állagmegóvó munkálatokat kíván finanszírozni?

- Kíván-e a kormány a közeljövőben turisztikai fejlesztéseket végrehajtani a Batthyány-
Strattmann-kastélyon  vagy  a  körmendieknek  továbbra  is  csak  ígéret  marad  szeretett
épületük további fejlesztése?

Várom megtisztelő, mindenre kiterjedő válaszát!

Budapest, 2020. január 8.
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